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Book Summary

A monumentally devastating plague leaves only a few survivors who, while
experiencing dreams of a battle between good and evil, move toward an actual
confrontation as they migrate to Boulder, Colo.

作者介绍: 

Stephen King is the author of more than fifty books, all of them worldwide bestsellers.
His recent work includes Doctor Sleep and Under the Dome, now a major TV miniseries
on CBS. His novel 11/22/63 was named a top ten book of 2011 by The New York Times
Book Review and won the Los Angeles Times Book Prize for Mystery/Thriller as well as
the Best Hardcover Book Award from the International Thriller Writers Association. He
is the recipient of the 2003 National Book Foundation Medal for Distinguished
Contribution to American Letters. He lives in Bangor, Maine, with his wife, novelist
Tabitha King.
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评论

48小时的有声书by Grover Gardner 感觉听了一辈子
不过这里头的宗教隐喻真的很有意思 几处泪目

-----------------------------
这本书不是传统意义上的恐怖/惊悚小说，而是“Apocalyptic and post-apocalyptic
fiction”，算是属于科幻小说。1000多页的英文对现在的我确实太长，我是听audible
版

-----------------------------
The book is big. “I think they were the sacrifice. God always asks for a sacrifice. His
hands are bloody with it. Why? I can’t say. I’m not a very smart man. P’raps we
bought hot on ourselves. All I know for sure is that the bomb went off over there
instead of over here and we’re safe for a while. For a little while. “

-----------------------------
终于读完The
Stand原著，长吁一口气！真是神作啊，有金爷最爱的《蝇王》的样子。无论从小来说
角色刻画，还是从大来说对历史，政治，宗教的观点和思考，都是史诗级的精彩。历史
就是人类不断重复过往罪恶的伤疤。Larry
Underwood是我最钟爱的金爷角色没有之一，真的太爱他了，哭泣，语言无法形容。

-----------------------------
他老 精读圣经 就是偏向 二元论

-----------------------------
花了挺长时间才看完的…

-----------------------------
刚刚听完有声书，真是气炸了，感觉什么都没有交代清楚。明明最后原子弹把他们都炸
了，那为什么老太太要让他们去送死？
原本期待几个人去了拉斯维加斯以后能大干一番，搞个反动什么的，结果居然还没开始
就全死光光了。
太失望，感觉烂尾了。全篇花了这么多时间好多细节介绍人物，结果剧情主线真的是骨
感，毫无逻辑。
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